

insecticides in combating malaria in agricultural areas¹ and the Secretary-General's note concerning this matter,²

Requests the Secretary-General to prepare for consideration by the ninth session of the Council a report on the production, distribution and availability of those insecticides (e.g., DDT, BHC, etc.) which are valuable in the control of malaria.

185 (VIII). Proceeds of sale of UNRRA supplies

Resolution of 10 February 1949
(document E/1156)

The Economic and Social Council

Takes note of the report of the Secretary-General transmitting, pursuant to Council resolution 33 (IV), reports on the utilization of the proceeds of sale of UNRRA supplies made by Governments which received UNRRA assistance,³ and

Urges Governments which have not yet submitted reports to do so as soon as possible.

186 (VIII). Interim report of the Economic Commission for Europe

Resolution of 11 March 1949
(document E/1274)

The Economic and Social Council

Takes note of the interim report of the Economic Commission for Europe.⁴

187 (VIII). Interim report of the Economic Commission for Asia and the Far East

Resolutions of 10 and 11 March 1949
(document E/1275)

A

RESOLUTION OF 11 MARCH 1949

The Economic and Social Council

Takes note of the interim report of the fourth session of the Economic Commission for Asia and the Far East;⁵

Approves the action taken by the Commission regarding the Bureau of Flood Control;

Recommends that funds be allocated during the current financial year for the purposes set out in resolutions 12, 13 and 15 of the report, should the budget for 1949 prove insufficient;

Approves an addition to paragraph 3 (a) (i) of the terms of reference of the Commission as established by the Council at its fourth session on 28 March 1947, and amended at the fifth and

¹ See documents E/1089 and E/1089/Corr.1.

² See document E/1089/Add.1.

³ See documents E/1095, E/1095/Corr.1, E/1095/Add.1-4.

⁴ See document E/1074.

⁵ See document E/1088.

ticides du type DDT pour la lutte contre le paludisme dans les régions agricoles¹, ainsi que la note du Secrétaire général à ce sujet²,

Invite le Secrétaire général à établir, pour que le Conseil l'examine à sa neuvième session, un rapport sur la production et la répartition des insecticides (par exemple, DDT, BHC, etc.) qui sont utiles dans la lutte contre le paludisme et sur la possibilité de se les procurer.

185 (VIII). Recettes provenant de la vente des fournitures de l'UNRRA

Résolution du 10 février 1949
(document E/1156)

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport du Secrétaire général transmettant, conformément aux termes de la résolution 33 (IV) du Conseil, les rapports sur l'utilisation des recettes provenant de la vente des fournitures de l'UNRRA par les Gouvernements ayant bénéficié de l'aide de l'UNRRA³; et

Prie instamment les Gouvernements qui n'ont pas encore envoyé de rapport de le faire aussitôt que possible.

186 (VIII). Rapport intérimaire de la Commission économique pour l'Europe

Résolution du 11 mars 1949
(document E/1274)

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport intérimaire de la Commission économique pour l'Europe⁴.

187 (VIII). Rapport intérimaire de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient

Résolutions des 10 et 11 mars 1949
(document E/1275)

A

RÉSOLUTION DU 11 MARS 1949

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport intérimaire de la quatrième session de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient⁵;

Approuve les mesures prises par la Commission au sujet du Bureau d'experts en hydraulique fluviale;

Recommande l'affectation de crédits pendant l'exercice en cours à la réalisation des objectifs définis dans les résolutions 12, 13 et 15 du rapport si le budget de 1949 se révèle insuffisant;

Approuve une addition au paragraphe 3 bis i) du mandat de la Commission fixé par le Conseil le 28 mars 1947 en sa quatrième session et modifié en ses cinquième et septième sessions, addi-

¹ Voir les documents E/1089 et E/1089/Corr.1.

² Voir le document E/1089/Add.1.

³ Voir les documents E/1095, E/1095/Corr.1, E/1095/Add.1/Rev.1, E/1095/Add.2-4.

⁴ Voir le document E/1074.

⁵ Voir le document E/1088.